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Innkalling FAU Nygård Skole – 31.8.2022, kl.17.00-19.00.  

Møtested: Personalrom Nygård skole 

 Tilstede 11.5 Mob Mail  
Leder  Ronny Myrene 952 67 768 faunygaard@outlook.com, myrenehome@gmail.com 
1.trinn Marit Bakka  Marit_bakka@hotmail.com 

2.trinn Anne Lise 
Karlsen 

97 537 816 Alakarlsen@hotmail.com 

3.trinn Cecilie Sangvik 971 34 879 Cecilie.sangvik@kristiansand.kommune.no 

4.trinn Venke Bakke 479 01 192 Venkeabakke73@hotmail.com 

5.trinn Arne 
Thorsland 

90040811 Arne.thorsland@outlook.com 

6.trinn Betzy Jensen 95025951 Betzyjensen@gmail.no 

7.trinn Gry Weronica 
Hansen 

452 56 919 gryweronica@hotmail.com 

Rektor Cecilia 
Johansen 

934 87 934 Cecilia.mossige.johansen@kristiansand.kommune.no 

 

Tilstede: Ronny, Rektor, Anne Lise, Cecilie, Venke, Betzy.  

Referent: Cecilie Sangvik 

Sak  Bekrivelse  Ansvarlig  Status 

2122-1-1 Godkjenning av innkalling.  RM  
2122-1-2 Gjennomgang av referat fra forrige møte. 

-  
RM  

2122-1-5.1 Status 1. trinn 
1. God oppstart. Allerede i gang med 

utviklingssamtaler. Foreldremøte har allerede 
blitt avholdt.  

 

 

 

2122-1-5.2 Status 2.trinn 
1. Oppstarten har gått greit. 

 
 

 
 

2122-1-5-3 Status 3.trinn 
1.  Gangvei langs Hølleveien fra frisørsalongen til skolen. 
Se sak lengre nede.  

2. Fin oppstart! 
 

 

  
 

2122-1-5-4 Status 4.trinn 
 

1. Gangvei til skolen fra frisørsalong til Skolen. 
Bekymring i forhold til aktiviteter etter skoletid.  
- Se sak lengre nede.  

2. Skolemelk, sjokomelk- FAU har tidligere hatt en 
avstemming over hvilke typer melk som skal 
tilbys på Nygård.  

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

2122-1-5-5 Status 5.trinn 
1. Ingen saker.  
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2. Oversendt 17.mai informasjon om tidligere 
17.mai arrangement til 4.trinn.  

2122-1-5-6 Status 6.trinn 
1.  Fornøyd med at de voksne og oppstarten.  

Fau.rep  
 
 

2122-1-5-7 Status 7.trinn 
1. Ingen saker.  
2. Leirskole i uke 38 på Bringsvær. 

 

Fau.rep  

2021-3-4.1.a Status:  
Sak fra tidligere møte;  
Fotgjengerfelt Betania og Høllebakken  
Rektor tar det videre til kontaktperson i prosjektet 
Hølleveien.  Saken er sendt til fylket og de har en 
prioriteringsliste som de følger opp. Saken lukkes 
foreløpig.  
 
Sak 1: Arbeid med sykkelstien fra Tangvall til Nygård. 
Foreldre savner informasjon om «omlegging»?  
- Rektor tar saken videre.  
 

 
RM 
 
 
 
 
 
RM 

 
Lukket 
 
 
 
 
 
Åpen 

2021-4-4.4 Tidligere saker 4. trinn 
Det er veldig få parkeringsplasser, selv om det er like 
mange plasser som tidligere. Er det mulig å få regulert et 
område ved Nygårdsgruppa om til parkeringsplasser.  
Saken er i prosess. Ronny har hatt kontakt med Frode 
Trelsgard som sier skolen må følge opp tidligere planer. 
Saken ansees som lukket.  
 
 
 
Gangveien langs Hølleveien opp til Tangvall skal 
oppgraderes. Er det mulig å få samkjørt dette arbeidet 
med utarbeidelse av nye parkeringsplasser til skolen? 
Grunnplanen for gangvei (fylket) er mange år gammel . 
Kan fylket kompensere for overdragelse av skolens 
eiendom? 
 

- Rektor tar det videre med idrettsetaten med 
Ronny vedlagt som kopi. 
Saken lukkes.  

 
RM 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Cecilia 

 
Lukket 
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2021-2-8 Status: Foreldrenettverk  
Innspill fra KOMFUG. Kickoff ift. foreldrenettverk skal 
igangsettes i august 2022. Info kommer til høsten. 
 
Viser seg at tidligere FAU leder ikke har laget digitale 
klassepermer. Gry Weronica har kopiert opp noen 
klassepermer og FAU anbefaler alle trinn og opprette 
digitale klassepermer. Trinnene skal også etterspør 
klasseperm på sitt trinn. 
 
Arne legger ut info fra 17.mai-planlegging på Facebook-
gruppa «Nygård skole- foreldrenettverk».  
 
Foreldrekonferansen | KOMFUG Kristiansand- Cecilie 
deler på skolens hjemmeside.  

 
 
RM 
 
 
Gry 
Weronica 

 
 
 
Åpen 
 
 
 
 
 
 

Annet:  
1. Oversikt over oppgaver for FAU-representanter.  

- Ronny legger dette ut på facebook-gruppen til 
Komfug Nygård. 

 
2. Hvordan håndterer skolen brudd på 

ordensreglementet? Hvilke konsekvenser får det 
for å bryte ordensreglementet? FAU ønsker en 
gjennomgang av ordensreglementet og 
reaksjoner på å bryte dette, på foreldremøtene i 
høst. Rektor informerte om at alle reaksjoner må 
stå i forhold til alvorlighetsgraden av et brudd på 
ordensreglementet.  
 

3. Det meldes inn at det ønskes fokus på det å rygge 
inn på parkeringsplassene når man parkerer. 
Ronny foreslår å invitere Tom Erik Dønnestad/0-
visjonen på et foreldremøte. Rektor undersøker 
om Tom Erik kan delta på foreldremøter.  

 
RM 
 
 
 
 
 
Rektor 
 
 
 
 
 
 
 
Rektor 
 
 

 
Åpen 
 
 
 
 
 
Lukket 
 
 
 
 
 
 
 
Lukket 
 
 
 
 

 

 

 

 

https://www.komfug.no/foreldrekonferansen2022
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Datoer for FAU-møter skoleåret 2022/2023 

1 31.august 2022 Kl.17-19 

2 26.oktober 2022 Kl.17-19+ su 

3 30.november 2022 Kl.17-19+ su 

4 1.februar 2023 Kl.17-19+ su 

5 12.april 2023 Kl.17-19+ su 
6 10.mai 2023 Kl.17-19+ su 

 

 

 


